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Vordingborg Kommune 

Kulsbjerg Skole 

 Skolebestyrelsesmøde  

Dato 21.10.2024  

Tidspunkt Mødet er fra klokken 18.00 – 20.00  

Sted Stensved 

Mødeleder Pia Rikke Dankelev 

Deltagere Forældrerepræsentanter 

• Karina Rasmussen  

• Rikke Frimann Storm  

• Pia Rikke Dankelev 

• Jane Kargo Rode  
 
Suppleanter 

• Annette Birgel Andersen 
 
Personalerepræsentanter 

• Jacob Kofoed-Hansen 

• Maria Sølving 
 
Ekstern repræsentant 

• Mette Abildgaard 
 

Elevrepræsentanter 

• Mahad Abdikamil Sheikh Ali 

 
Skoleledelsen 

• Stine B. Sørensen 

• Nils Nørbo 
 

Fraværende • Daniel Bjarnow Jensen 

• Helle Eeg  
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Dagsorden  
 

1. 18.00 – 
18.05 

Godkendelse af dagsorden, herunder punktet eventuelt.  

Referat Dagsorden er godkendt. Præsentation af bestyrelsen, da Annette deltager på 
skolebestyrelsesmødet for første gang.  
 

2. 18.05- 
18.15 

Orientering 

Sagsfremstilling De bestyrelsesmedlemmer, der har deltaget i forældremøder i dette skoleår, deler 
deres erfaringer med øvrige medlemmer. 

Referat Jane deltog på mellemtrinnets forældremøde i Nyråd, og det var en god oplevelse. 
Jane fortalte om bestyrelsens nye princip om skole-hjem-samarbejde.  
 
På 9. årgang gjorde vi et forsøg med at invitere eleverne med til forældremødet, for 
at få en større deltagelse.  
 

3. 18.15 – 
18.25 

Drøftelse  

Sagsfremstilling Hvordan sikrer vi at flere deltager i bestyrelsesmøderne fremover? 
 

Referat Punktet handler om, at det giver rigtig god mening at holde vores møder, når der er 
mange som deltager.  
 
Det er vigtigt, at man skriver til Nils, hvis man er forhindret i at deltage i et 
bestyrelsesmøde.  
 
Bestyrelsen beslutter at rykke mødetidspunktet til kl. 17.00-19.00 på næste møde 
dvs. d. 27/11, da det vil gøre det nemmere for flere at komme til mødet.  
  

4. 18.25 – 
18.50 

Beslutning 

Sagsfremstilling Et princip eller en ordensregel? 
Ved skolebestyrelsesmødet i september fik skolelederen opgaven at forsøge at lave 
udskolingens forældrebrev om mobiltelefoner (se dagsordenen fra august 2024) til 
både et princip og til en ordensregel. Begge er vedlagt som bilag. Ved mødes skal de 
besluttes hvad skolebestyrelsen ønsker at gå videre med, og om formuleringen i 
udkastet kan bruges.  

Referat Skolelederen har udarbejdet et udkast til både et princip og ordensregel for brugen af 
mobiltelefoner.  
 
Det giver bedst mening at udarbejde en ordensregel.  
 
Det drøftes om ordensreglen skal gælde for alle elever på skolen, og der er generel 
enighed om, at det skal gælde alle elever, og ikke kun for udskolingen.  
 
Udskolingen giver udtryk for, at indføring af mobilfri skoledag fungerer godt.  
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Pia melder sig til at gennemskrive ordensreglen bl.a. i forhold til, hvad eleverne må 
drikke og spise i løbet af skoledagen.   
 
Desuden rette ordensreglen til, så den passer til alle klassetrin, og at reglen vil blive 
implementeret i løbet af dette skoleår.  
 

5. 18.50 – 
19.30 

Drøftelse 

Sagsfremstilling Forslag fra en forælder til to elever i Nyråd fremlægges til drøftelse. Forslaget er 
vedlagt som bilag.   

Referat Første henvendelse: 
Bestyrelsen har tidligere drøftet brugen af køleskabe i klasserne. Dengang blev det 
lagt ud til den enkelte forældreråd, og den regel eksisterer stadig.  
 
Hvis der sættes et køleskab i en klasse, så skal det være energivenligt, og 
forældrerådet skal stå for rengøringen.  
 
Anden henvendelse: 
Bestyrelsen har et forslag om at oprette en ”Støtteforening”, som kunne have 
interesse i at passe blomsterkummerne.  
 
Stine vil spørge formanden for lokalrådet, om de kunne have gode ideer til pasning af 
planter mm.   

19.30 – 19.40. Orientering 
 

Sagsfremstilling Gensidig orientering: 

• Elever 

• Skoleledelsen 
- Personale – herunder stillingsopslag til ny afdelingsleder. Er der 

bestyrelsesmedlemmer, der kan / ønsker at deltage i 
ansættelsessamtalerne? 

- Status på økonomi.  
- Dialogmøde med udvalget 
- SFO Stensved 
- Forslag fra en forælder – vedlagt som bilag.  

• Formanden 

• Øvrige forældrevalgte 

• Personalerepræsentanter 

• Ekstern repræsentant 
  

Referat Elever: 
Vi er lige startet på nogle projekter, som vi arbejder med i elevrådet. Vi arbejder 
fortsat på at konstruerer nogle sofaer, som vi vil lave af paller.  
 
Vi har lavet nogle arbejdsgrupper, hvor vi bl.a. skal have planlagt en ”jule-bingo-dag”. 
 
Vi holder elevrådsmøde én gang om måneden, og jeg synes, at det er for lidt. Vi vil 
prøve at mødes lidt oftere, så vi kan komme videre med vores projekter.  
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Skoleledelse: 
Vi holder ansættelsessamtaler til en ny afdelingsleder på Stensved. Der er kommet 
flere gode ansøgninger.  
 
Mht. økonomi, så forventer vi fortsat et underskud på ca. 500.000 kr.  
 
Der er indbudt til møder med Børne-ungeudvalget og skolebestyrelsen d. 5/11 kl. 
18.00 og med borgmesteren d. 6/11 kl. 16.30. Begge møder afholdes på Rådhuset.  
 
Det går lidt langsomt mht. at etablere en ny SFO i Stensved, men der er en arkitekt på 
opgaven.  
 
Vi forsøger at få finansieret en ny reklamefilm for Kulsbjerg Skole. 
 
Formanden: 
Intet nyt 
 
Øvrige forældrevalgte: 
Der savnes lidt information om etableringen af den nye SFO i Stensved. 
 
Personalerepræsentanter: 
I Nyråd var der motionsuge i uge 41 trods det dårlige vejr.  Flere forældre fortæller 
om, at eleverne var meget begejstrede for motionsugen. 
 
Udskolingen havde en alternativ uge i uge 41, og det var en succes.  
 
Alle 7. klasserne har været ude at samle ind til Røde Kors.  
 
Ekstern repræsentant: 
Vi har i øjeblikket brobygning med folkeskolerne. Vi er meget optaget af det nye 
regeringsudspil, som vil få en betydning for ungdomsuddannelserne. Bl.a. at hæve 
adgangskravene til de gymnasiale uddannelser.  
 

6. 19.40 – 
20.00 

Drøftelse 

Sagsfremstilling Den 5. november klokken 18.00 skal skolebestyrelsen mødes med det politiske udvalg 
på rådhuset i Vordingborg. Hele bestyrelsen, inkl. suppleant og elevråd, skulle gerne 
deltage. Ved dette punkt drøfter vi det dagsordensforslag som bestyrelsen har sendt 
til udvalget.  
 
Forslag fra skolebestyrelsen til dagsorden til BUF 

- Hvordan skal budgetforliget udmøntes på skolerne?  
- Hvad skal vi forvente der skal ske i ”Sammen om skolen”?  
- Hvilken plads skal teknologi have på skolerne – bl.a. hvordan skal vi arbejde 

med AI? 
- I bestyrelsen er vi glade for, at Kulsbjerg skole nu gennem nogle år har ligget 

højt i resultaterne ved afgangsprøven. Har udvalget en vision for hvilke data vi 
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som bestyrelse skal sigte efter for at vi fortsat kan kalde Kulsbjerg Skole en 
attraktiv skole? Vi er i konkurrence med stadigt flere private skoler som 
brander sig meget.  

- Hvordan skal vi i Vordingborg arbejde med kvalitetsprogrammet, bl.a. 
midlerne til bedre faglokaler? 

- Vi har en del elever i udsatte positioner, der er f.eks. en del af skolens elever 
som bor på opholdssteder. Den måde man som lærer og pædagog skal gå til 
mange af disse børn, er lærere og pædagoger i almenskolen ikke uddannede 
til. Er der planer om efteruddannelse, så personalet kan passe på sig selv og 
børnene? 

- Der er en justeret ordensbekendtgørelse for folkeskolen på vej, hvad tænker 
udvalget vi kan bruge den til?  

 

  

 
 
 
 

 Forældrevalgte  

Helle Eeg 
 

Jane Kargo Bønnelykke Rode Daniel Bjarnow Jensen 
 

Pia Rikke Dankelev 
 

Karina Rasmussen 
 

Rikke Frimann Storm 
 

 Suppleanter  

Annette Birgiel Andersen   

 Elevvalgte  

  
Mahad Abdikamil Sheikh Ali 

 

 
Nanna Skarnager 

 

 Medarbejdervalgte  

Maria Moos Sølving Jacob Kofoed-Hansen  

 Ekstern  

Mette Abbildgaard 
ma@vordingborg-gym.dk 

  

 Sekretariat  

Nils Nørbo Stine Balch Sørensen  

 

mailto:ma@vordingborg-gym.dk

